

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, OCTOBER 12, 1989

(3)

[Text]

The Standing Joint Committee for the Scrutiny of Regulations met this day at 8:30 o'clock a.m. in Room 256-S (Centre Block), the Joint Chairman, Tom Wappel, presiding.

Members of the Committee present:

Representing the Senate: Senator Gérald Beaudoin.

Representing the House of Commons: Beryl Gaffney, Marie Gibeau, Al Johnson, Jacques Vien, Tom Wappel and Jack Whittaker.

Other member present (House of Commons): Howard Crosby for Bill Domm.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: François-R. Bernier, General Counsel and Peter Bernhardt, Counsel for the Committee.

The Committee resumed consideration of its permanent reference, section 19, *The Statutory Instruments Act*, 1970-71-72, c. 38, which follows:

19. Every Statutory Instrument issued, made or established after December 31, 1971, other than an instrument the inspection of which and the obtaining of copies of which are precluded by any regulations made pursuant to paragraph 20(d), shall stand permanently referred to any Committee of the House of Commons, of the Senate or of both Houses of Parliament that may be established for the purpose of reviewing and scrutinizing statutory instruments.

On SOR/86-1131—Beef and Veal Import Restriction; SOR/86-1132—Beef and Veal Import Restriction Order, 1987—Suspension of Restriction; SOR/88-2—Beef and Veal Import Restriction Order, 1988; SOR/88-3—Beef and Veal Import Restriction Order, 1988, Suspension of Restriction; SOR/89-17—Beef and Veal Import Restriction Order, 1989 and SOR/89-18—Beef and Veal Import Restriction Order, 1989, Suspension of Restriction:

It was agreed,—That the Joint Chairmen correspond with the Honourable Don Mazankowski, P.C., M.P., Minister of Agriculture, with respect to certain comments by the Committee.

On C.R.C. c. 318—Agricultural Exhibition Loans Order; SOR/85-627—Direction to the CRTC (Ineligibility to Hold Broadcasting Licences); C.R.C. c. 376—Direction to the CRTC (Eligible Canadian Corporations); C.R.C. c. 358—Army Benevolent Fund Regulations; SOR/82-944—Energy Administration Act Part I Regulations, amendment; SOR/85-575—National Parks Signs Regulations, amendment and SOR/85-1037—Processed Poultry Regulations, amendment:

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 12 OCTOBRE 1989

(3)

[Traduction]

Le Comité mixte permanent d'examen de la réglementation se réunit aujourd'hui à 8 h 30 dans la pièce 256-S (édifice du Centre) sous la présidence de Tom Wappel (coprésident).

Membres du Comité présents:

Représentant le Sénat: Le sénateur Gérald Beaudoin.

Représentant la Chambre des communes: Beryl Gaffney, Marie Gibeau, Al Johnson, Jacques Vien, Tom Wappel et Jack Whittaker.

Autre membre présent (Chambre des communes): Howard Crosby remplace Bill Domm.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: François-R. Bernier, conseiller général, et Peter Bernhardt, conseiller du Comité.

Le Comité poursuit l'examen de son ordre de renvoi permanent (article 19 de la *Loi sur les textes réglementaires*, L.R.C. 1985, c. S-22):

19. Le comité, soit de la Chambre des communes, soit du Sénat, soit mixte, chargé d'étudier et de contrôler les textes réglementaires est saisi d'office de ceux qui ont été pris après le 31 décembre 1971, à l'exclusion des textes dont la communication est interdite aux termes des règlements d'application de l'alinéa 20d).

Au sujet du DORS/86-1131, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1987, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau; du DORS/86-1132, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1987, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau—Suspension des limites fixées; du DORS/88-2, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1988, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau; du DORS/88-3, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1988, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau—Suspension des limites fixées; du DORS/89-17, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1989, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau; et du DORS/89-18, Arrêté sur la limitation applicable, pour 1989, aux quantités importables de viande de bœuf et de veau—Suspension des limites fixées,

Il est convenu,—Que les coprésidents écrivent à l'honorable Don Mazankowski, c.p., député, ministre de l'Agriculture, au sujet de certaines observations faites par le Comité.

Au sujet du C.R.C. c. 318, Décret sur les prêts aux expositions agricoles; du DORS/85-627, Instructions au CRTC (Inadmissibilité aux licences de radiodiffusion); du C.R.C. c. 376, Instructions au CRTC (Sociétés canadiennes habiles); du C.R.C. c. 358, Règlement sur le Fonds de bienfaisance de l'Armée; du DORS/82-944, Règlement de la Partie I de la Loi sur l'administration de l'énergie—Modification; du DORS/85-575, Règlement sur les enseignes dans les parcs nationaux—Modification; et du DORS/85-1037, Règlement sur la volaille formée—Modification,